
PROTOKÓŁ NR II/10
Z SESJI RADY MIEJSKIEJ W ŻYCHLINIE

z dnia 6 grudnia 2010 r.

Sesja trwała od godz. 18.05 do godz. 19.30.

Na ogólną liczbę 15 radnych obecnych było 13, zgodnie z listą obecności
stanowiącą załącznik do niniejszego protokołu.
Nieobecni radni: Zofia Pilarska i Elżbieta Sikora.

Ponadto w Sesji udział wzięli:

· Grzegorz Ambroziak - Burmistrz Gminy Żychlin,
· Zbigniew Gałązka - Zastępca Burmistrza Gminy Żychlin,
· Emilia Rajewska - Skarbnik Gminy Żychlin,
· Krzysztof Anyszka - Kierownik Ref. BPI,
· Halina Wiśniewska - Kierownik Ref. KOS,
· Marianna Sobierańska - Zastępca Kierownika Ref. OP,
· Zofia Pietrzak - Inspektor Ref. RGO,
· Waldemar Kardasz - Radca prawny,
· Sołtysi i Przewodniczący Zarządów Osiedli zgodnie z załączoną listą obecności,
· Kierownicy jednostek organizacyjnych gminy,
· mieszkańcy gminy Żychlin.

Sesji przewodniczyła Przewodnicząca Rady – Pani Elżbieta Tarnowska.

Otwierając obrady powitała radnych, Burmistrza – Pana Grzegorza
Ambroziaka, Zastępcę Burmistrza – Pana Zbigniewa Gałązkę, Sekretarza i
Skarbnika Gminy, Kierowników jednostek organizacyjnych gminy, Kierowników
Referatów Urzędu Gminy, Sołtysów i Przewodniczących Zarządów Osiedli oraz
pozostałe osoby przybyłe na obrady Rady.

Na podstawie listy obecności stwierdziła quorum Sesji, a więc jej prawomocność do
podejmowania uchwał.

Od godz. 18.05 do godz. 18.15 obecnych 12 radnych, nieobecny radny Leszek
Kwiatkowski.

Do proponowanego porządku obrad zgłoszono następującą propozycję:

Elżbieta Tarnowska – Przewodnicząca Rady - zgodnie z art. 18 ust. 2 pkt 2 ustawy
o samorządzie gminnym, rada gminy w drodze uchwały ustala wynagrodzenie
burmistrza.
W związku z powyższym złożyła wniosek o wprowadzenie zmiany do porządku
obrad polegającej na dodaniu w punkcie 4 porządku obrad „Podjęcie uchwał w
sprawach:”
podpunktu c) o brzmieniu:
c) projekt uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia dla Pana Grzegorza

Ambroziaka Burmistrza Gminy Żychlin.
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Innych zmian do porządku obrad nie zgłoszono.

Przewodnicząca Rady przystąpiła do przegłosowania wniosku dotyczącego zmiany
porządku obrad.

Za wnioskiem, aby w punkcie 4 porządku obrad „Podjęcie uchwał w sprawach:”
dodać podpunkt c) o brzmieniu:
c) projekt uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia dla Pana Grzegorza

Ambroziaka Burmistrza Gminy Żychlin
głosowało - 12 radnych,
„przeciw” -   0 radnych,
„wstrzymało się” -   0 radnych.

Przewodnicząca Rady stwierdziła przyjęcie wniosku przez Radę i przystąpiła do
przegłosowania porządku obrad po zmianie.

Za przyjęciem porządku obrad po zmianie  głosowało - 12 radnych,
„przeciw” -   0 radnych,
„wstrzymało się” -   0 radnych.

Przewodnicząca Rady stwierdziła przyjęcie porządku obrad w następującym
brzmieniu:

1. Otwarcie Sesji i przyjęcie porządku obrad.
2. Złożenie ślubowania przez Burmistrza Gminy Żychlin.
3. Zapytania i wolne wnioski.
4. Podjęcie uchwał w sprawach:

a) wyboru Przewodniczących stałych Komisji Rady,
b) ustalenia składów osobowych stałych Komisji Rady,
c) ustalenia wynagrodzenia dla Pana Grzegorza Ambroziaka Burmistrza Gminy

Żychlin
5. Sprawy różne.
6. Przyjęcie Protokołu Nr I/10 z dnia 2 grudnia 2010 r.
7. Zakończenie obrad.

Do p-tu 2. Złożenie ślubowania przez Burmistrza Gminy Żychlin.

Przewodnicząca Rady poinformowała, że zgodnie z art. 29 a ust. 1 ustawy o
samorządzie gminnym objęcie obowiązków przez Burmistrza następuje z chwilą
złożenia wobec rady gminy ślubowania.
Tekst ślubowania określa wymieniony wyżej przepis.
Ślubowanie może być złożone z dodaniem zdania:
„Tak mi dopomóż Bóg.”

Poprosiła zatem Pana Grzegorza Ambroziaka o złożenie ślubowania wobec Rady.

Grzegorz Ambroziak – Burmistrz Gminy Żychlin – złożył ślubowanie wobec Rady
wypowiadając następujące słowa: „Obejmując urząd Burmistrza Gminy uroczyście
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ślubuję, że dochowam wierności prawu, a powierzony mi urząd sprawować będę
tylko dla dobra publicznego i pomyślności mieszkańców Gminy.
Tak mi dopomóż Bóg.”

Po złożeniu ślubowania przez Burmistrza, Przewodnicząca Rady – Pani
Elżbieta Tarnowska złożyła Burmistrzowi gratulacje objęcia stanowiska, wręczając
kwiaty złożyła życzenia sukcesów w pracy na rzecz społeczności lokalnej i
osiągnięcia zamierzonych celów.

Następnie gratulacje, życzenia i kwiaty Burmistrzowi przekazali pracownicy Urzędu
Gminy.

Grzegorz Ambroziak – Burmistrz Gminy Żychlin – „w niedzielę 21 listopada
mieszkańcy naszego miasta i gminy wyrazili w głosowaniu swoją wolę, odpowiedzieli
jednoznacznie, na czyich barkach chcą postawić odpowiedzialność na losy naszej
gminy. Jestem niezmiernie za zaufanie, jakim zostałem obdarzony, jestem
wdzięczny, że bardzo pozytywnie oceniono 4 lata mojej pracy, jako burmistrza
gminy. Jest to ocena, jaką otrzymałem ja oraz jaką otrzymali radni, którzy ze mną
współpracowali, moi współpracownicy z Urzędu Gminy i z wszystkich podległych
jednostek. Z ogromną świadomością przyjmujemy dziś ponownie odpowiedzialność
za los naszej małej ojczyzny. Wiem również, że mój zespół czuje ten ciężar i będzie
nadal mnie wspierał dla osiągania jak najlepszych rezultatów dla naszej małej
społeczności gminy Żychlin. Stawiamy sobie wysoko poprzeczkę, ale w naszych
planach zawsze musiał być w dużej mierze zachowany realizm, i tak też nadal
będziemy czynić.
Przez te 4 lata pokazaliśmy, jak można zmienić nasze otoczenie, jak nowym
blaskiem mogą lśnić nasze szkoły i instytucje, że dzieci mogą korzystać z
bezpiecznych placów zabaw, że młodzież powinna rozwijać swoje umiejętności na
nowoczesnych obiektach sportowych.
Ukazaliśmy nowe oblicze naszego otoczenia, chociaż często spotykaliśmy się
również z pewnym niedowierzaniem. Udowodniliśmy jednak, że nie tylko można, ale
trzeba przemienić rzeczy stare w nowe i funkcjonalne i że Żychlin może się zmienić.
Nie chcę w tej chwili wymieniać sukcesów minionej kadencji, podczas której miałem
zaszczyt kierować pracami Urzędu Gminy, współpracować z Radą Miejską,
Młodzieżową Radą Gminy oraz instytucjami i organizacjami na tym terenie.
Chciałem podziękować, że byliście ze mną, to jest nasz wspólny sukces. Chciałbym
zapewnić, że w nowej kadencji dołożę wszelkich starań, żeby mieszkańcy nadal
budowali i rozbierali pozytywny obraz miasta, żeby każdy była ambasadorem naszej
małej ojczyzny i z dumą wszędzie mówił: „Jestem z Żychlina, zapraszam do Żychlina,
Zychlin to mój dom”. Sądzę, że zrobimy to razem, chociaż przed nami wiele wyzwań i
musimy pokonać wiele problemów. Niech nasza praca i jej efekty będą dla nas
wizytówką.
Szanowni Państwo!
Po raz drugi mam zaszczyt piastować funkcję Burmistrza Gminy Żychlin, z dumą i
wielką satysfakcją przyjmuję ten obowiązek. Zaufanie przez wyborców stawia przede
mną ogromne wyzwanie. Moim największym pragnieniem na dziś jest, żeby to
zaufanie nadal rosło i stawało się siłą napędową dla wszystkich poczynań moich i
moich przyjaciół.”
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Do p-tu. 3. Zapytania i wolne wnioski.

Od godz. 18.15 obecnych 13 radnych, na salę obrad przybył radny Leszek
Kwiatkowski.

Przewodnicząca Rady poprosiła o zgłaszanie zapytań i wolnych wniosków.
Poinformowała wszystkich przybyłych na obrady Rady, że zgodnie z Regulaminem
Rady  - w tym punkcie może zabierać głos również publiczność.

Józef Kowalski poprosił o odśnieżanie chodników na terenie miasta, szczególnie w
tych miejscach, w których nikt nie odśnieża np. przy moście.

Jadwiga Melcher – spółdzielnie mieszkaniowe nie radzą sobie z odśnieżaniem. Jeśli
spółdzielnie odśnieżają, to tylko wejścia do bloków, chodniki i ulice osiedlowe w
ogóle nie są odśnieżane. Poprosiła, aby jakoś zmobilizować spółdzielnie do
odśnieżania swoich terenów.

Józef Kowalski poprosił, aby szczególnie pilnować odśnieżania przejść dla
pieszych, zaśnieżone przejścia są najbardziej uciążliwe dla starszych osób.

Przewodnicząca Rady ogłosiła 10-minutową przerwę.

Po przerwie.

Do p-tu 4. Podjęcie uchwał w sprawach:

a) wyboru Przewodniczących stałych Komisji Rady,

Elżbieta Tarnowska – Przewodnicząca Rady poinformowała, że zgodnie z § 27
ust. 1 Statutu Gminy Żychlin, Rada powołuje następujące komisje stałe:
1. Komisja Rewizyjna,
2. Komisja Rozwoju Gospodarczego i Budżetu,
3. Komisja Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia i Spraw Socjalnych,
4. Komisja Rolna, Handlu i Usług oraz Prawa i Porządku Publicznego.
Następnie poprosiła o zgłaszanie kandydatur na Przewodniczących stałych Komisji
Rady.
Na funkcje Przewodniczących poszczególnych Komisji zgłoszono następujące
kandydatury:

I. Na Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej:

1. Mieczysław Studziński zgłosił kandydaturę Pana Józefa Kowalskiego.

Radny Józef Kowalski wyraził zgodę na kandydowanie na funkcję
Przewodniczącego Komisji.

II. Na Przewodniczącego Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu:

1. Leszek Kwiatkowski zgłosił kandydaturę Pani Jadwigi Melcher.
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Radna Jadwiga Melcher wyraziła zgodę na kandydowanie na funkcję
Przewodniczącego Komisji.

III. Na Przewodniczącego Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia i Spraw
Socjalnych:

1. Aneta Urbańska zgłosiła kandydaturę Pana Krzysztofa Falkowskiego.

Radny Krzysztof Falkowski wyraził zgodę na kandydowanie na funkcję
Przewodniczącego Komisji.

IV. Na Przewodniczącego Komisji Rolnej, Handlu i Usług oraz Prawa i Porządku
Publicznego:

1. Robert Witeczek zgłosił kandydaturę Pana Mieczysława Studzińskiego.

Radny Mieczysław Studziński wyraził zgodę na kandydowanie na funkcję
Przewodniczącego Komisji.

Przewodnicząca Rady przystąpiła do głosowania nad zgłoszonymi kandydaturami:

I. Na Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej:

Za kandydaturą Pana Józefa Kowalskiego głosowało - 13 radnych,
„przeciw” -   0 radnych,
„wstrzymało się” -   0 radnych.

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że na Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej
Rada wybrała radnego – Pana Józefa Kowalskiego.

II. Na Przewodniczącego Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu:

Za kandydaturą Pani Jadwigi Melcher głosowało - 13 radnych,
„przeciw” -   0 radnych,
„wstrzymało się” -   0 radnych.

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że na Przewodniczącą Komisji Rozwoju
Gospodarczego i Budżetu Rada wybrała radną – Panią Jadwigę Melcher.

III. Na Przewodniczącego Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia i Spraw
Socjalnych:

Za kandydaturą Pana Krzysztofa Falkowskiego głosowało - 13 radnych,
„przeciw” -   0 radnych,
„wstrzymało się” -   0 radnych.
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Przewodnicząca Rady stwierdziła, że na Przewodniczącego Komisji Oświaty,
Kultury, Sportu, Zdrowia i Spraw Socjalnych Rada wybrała radnego – Pana
Krzysztofa Falkowskiego.

IV. Na Przewodniczącego Komisji Rolnej, Handlu i Usług oraz Prawa i Porządku
Publicznego:

Za kandydaturą Pana Mieczysława Studzińskiego głosowało - 13 radnych,
„przeciw” -   0 radnych,
„wstrzymało się” -   0 radnych.

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że na Przewodniczącego Komisji Rolnej, Handlu
i Usług oraz Prawa i Porządku Publicznego Rada wybrała radnego – Pana
Mieczysława Studzińskiego.

Następnie odczytała projekt uchwały w sprawie wyboru Przewodniczących stałych
Komisji Rady i przystąpiła do jego podjęcia.

Za podjęciem uchwały w sprawie wyboru Przewodniczących stałych Komisji Rady
głosowało - 13 radnych,
„przeciw” -   0 radnych,
„wstrzymało się” -   0 radnych.

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada uchwałę podjęła.

Uchwała Nr II/3/06 stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

Przewodnicząca Rady - ogłosiła przerwę w celu ustalenia składów osobowych
Komisji.

Po przerwie.

b) ustalenia składów osobowych stałych Komisji Rady,

Elżbieta Tarnowska - Przewodnicząca Rady poprosiła Przewodniczących Komisji
Rady o przedstawienie propozycji do składów osobowych poszczególnych Komisji.

Józef Kowalski – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej przedstawił propozycje
składu osobowego Komisji:
Przewodniczący Komisji – Józef Kowalski,
Członkowie:
Agnieszka Liwarska,
Jadwiga Melcher,
Mieczysław Studziński,
Rafał Zajączkowski.
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Jadwiga Melcher – Przewodnicząca Komisji Rozwoju przedstawiła propozycje
składu osobowego Komisji:
Przewodnicząca Komisji – Jadwiga Melcher,
Członkowie:
Józef Kowalski,
Leszek Kwiatkowski,
Paweł Wachowiak,
Rafał Zajączkowski.

Krzysztof Falkowski – Przewodniczący Komisji Oświaty przedstawił propozycje
składu osobowego Komisji:
Przewodniczący Komisji – Krzysztof Falkowski,
Członkowie:
Matylda Jakubowska-Czaja,
Elżbieta Sikora,
Ewa Stańczak,
Aneta Urbańska.

Mieczysław Studziński – Przewodniczący Komisji Rolnej przedstawił propozycje
składu osobowego Komisji:
Przewodniczący Komisji – Mieczysław Studziński,
Członkowie:
Leszek Kwiatkowski,
Agnieszka Liwarska,
Zofia Pilarska,
Paweł Wachowiak,
Robert Witeczek.

Waldemar Kardasz – radca prawny poprosił, aby dwóch kandydatur radnych tj.
Pani Zofii Pilarskiej i Pani Elżbiety Sikory nie ujmować w uchwale rady, jeśli nie ma
ich pisemnych oświadczeń. Wolałby, aby na następnej Sesji Rady dokonać zmiany
składów osobowych Komisji, gdy będą już pisemne oświadczenia radnych.

Przewodnicząca Rady poprosiła o wycofanie powyższych kandydatur radnych ze
składów Komisji w związku z wyjaśnieniem radcy prawnego i każdorazowo zwracała
się z zapytaniem do radnych, czy wyrażają zgodę na pracę w wymienionych
Komisjach.

Wszyscy radni wyrazili zgodę na pracę w poszczególnych Komisjach.

Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały w sprawie ustalenia składów
osobowych stałych Komisji Rady i przystąpiła do jego podjęcia.

Za podjęciem uchwały w sprawie ustalenia składów osobowych stałych Komisji Rady
głosowało - 13 radnych,
„przeciw” -   0 radnych,
„wstrzymało się” -   0 radnych.

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada uchwałę podjęła.
Uchwała Nr II/4/10 stanowi załącznik do niniejszego protokołu.
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Przewodnicząca Rady ogłosiła 10-minutową przerwę.

Po przerwie.

c) ustalenia wynagrodzenia dla Pana Grzegorza Ambroziaka Burmistrza
Gminy Żychlin.

Przewodnicząca Rady zaproponowała ustalenia wynagrodzenia dla Burmistrza
Gminy Żychlin w następującej wysokości:

1) wynagrodzenie zasadnicze 5.000,00 zł;
2) dodatek funkcyjny 1.900,00 zł;
3) dodatek specjalny w kwocie wynoszącej 30 %
    łącznie wynagrodzenia zasadniczego
    i dodatku funkcyjnego 2.070,00 zł;
4) dodatek za wieloletnią pracę w wysokości 15 %
    miesięcznego wynagrodzenia zasadniczego,
    dodatek ten wzrasta o 1% od 01.10.2011 r.
    za każdy rok pracy aż do osiągnięcia 20%    750,00 zł;

    Razem wynagrodzenie 9.720,00 zł.

Do powyższej propozycji nie wniesiono żadnych uwag.

Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały w sprawie ustalenia
wynagrodzenia dla Pana Grzegorza Ambroziaka Burmistrza Gminy Żychlin z
uwzględnieniem podanej wcześniej wysokości wynagrodzenia i przystąpiła do jego
podjęcia.

Za podjęciem uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia dla Pana Grzegorza
Ambroziaka Burmistrza Gminy Żychlin głosowało - 13 radnych,
„przeciw” -   0 radnych,
„wstrzymało się” -   0 radnych.

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada uchwałę podjęła.

Uchwała Nr II/5/10 stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

Do p-tu 6. Sprawy różne.

Przewodnicząca Rady odczytała wniosek, jaki wpłynął do wiadomości Rady od
Miejsko-Gminnej Biblioteki Publicznej o zwiększenie dotacji dla MGBP z
przeznaczeniem na remont łazienki.

Grzegorz Ambroziak – Burmistrz Gminy Żychlin -  co roku jest ten sam problem z
odśnieżaniem chodników, właściciele prywatnych budynków nie respektują
przepisów, my staramy się oczyszczać chodniki przy pomocy pracowników z robót
publicznych.
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Emilia Rajewska – Skarbnik Gminy Żychlin – przypomina, że Rada Miejska jest
obowiązana do 31 stycznia następnego roku przyjąć budżet na 2011 rok. Zgodnie z
uchwałą w sprawie procedury uchwalania budżetu termin już minął, aby komisje
mogły wypracowywać wnioski do projektu budżetu i złożyć je do Komisji Rozwoju i
Budżetu, prosiłaby jednak, aby Komisje w miesiącu grudniu spotkały się i
wypracowały wnioski, a następnie przekazały je do Komisji Rozwoju i Budżetu.
Wówczas Komisja ta wypracuje swoje stanowisko i przedłoży je Burmistrzowi Gminy.
Ponadto w związku z tym, że zbliża się koniec roku, co wiąże się z tzw.
„czyszczeniem budżetu”, prosiłaby radnych o przegłosowanie wniosku, aby termin
przygotowania materiałów na Sesję Rady skrócić do 7 dni, aby można było
przygotować uchwałę o zmianie budżetu gminy.

Przewodnicząca Rady zgłosiła wniosek formalny o skrócenie terminu przekazania
Radnym materiałów na Sesję Rady (na której będzie uchwała dotycząca
wprowadzenia zmian do budżetu gminy na 2010 r.) do 7 dni przed planowanym
terminem sesji.

Za wnioskiem formalnym Przewodniczącej Rady o skrócenie terminu przekazania
Radnym materiałów  na Sesję Rady do 7 dni głosowało - 13 radnych,
„przeciw” -   0 radnych,
„wstrzymało się” -   0 radnych.

Przewodnicząca Rady stwierdziła przyjęcie wniosku formalnego przez Radę.

Do p-tu 7. Przyjęcie Protokołu Nr I/10 z dnia 2 grudnia 2010 r.

Do przedłożonego protokołu nie zgłoszono żadnych uwag.

Przewodnicząca Rady przystąpiła do przyjęcia Protokołu Nr I/10 z dnia 2 grudnia
2010 r.

Za przyjęciem protokołu Nr I/10 z dnia 2 grudnia 2010 r.
głosowało -  13 radnych,
„przeciw” -    0 radnych,
„wstrzymało się” -    0 radnych.

Przewodnicząca Rady stwierdziła przyjęcie protokołu przez Radę.

Do p-tu 8. Zakończenie obrad Sesji.

Przewodnicząca Rady podziękowała radnym i wszystkim przybyłym na obrady za
udział w Sesji Rady.

Zamknęła II Sesję Rady Miejskiej w Żychlinie.

                                                                          Przewodnicząca Rady Miejskiej
                                                                                  /-/ Elżbieta Tarnowska
Protokolant:

M. Charążka
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